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Nijkerk, 17 januari 2006

Geachte mevrouw Vet en heer Poort,

Ik stel mij graag eerst aan u voor als Jan van den Brink, secretaris van de Stichting Kunstijsbaan Eemland
e.o (SKE). Het doel van onze stichting is de totstandkoming van een regionale overdekte kunstijsbaan in
Eemland of directe omgeving. In november 2004 hebben de schaatsverenigingen in de Eemlandse
gemeenten in en rond Amersfoort doorvoor het initiatief genomen en is in juli 2005 formeel deze stichting
gevormd.

Inmiddels heeft dit iniatitief er toe geleid dat:
Wij als stichting hebben een haalbaarheidonderzoek laten uitvoeren. De kosten hiervan zijn betaald door
onze verenigingen, de gemeente Amerfoort en omliggende gemeenten. Hieruit blijkt onomstotelijk dat er
behoefte aan een dergelijk recreatie- en sportvoorziening. Er wordt een bezoekersaantal verwacht van
bijna 300.000 per jaar. Een kunstijsbaan is voor driekwart een recreatievoorziening voor schaatsliefhebbers
uit Eemland op publieksuren en t.b.v. scholen. Voor één kwart verwachten wij gebruik van de baan door de
sportverenigingen. Verder zal de schaatsbaan bij voorkeur deel uitmaken van een multifunctionele
recreatie- en sportcluster. Hiervoor zijn kansen aanwezig in Amersfoort noord.

De gemeenteraad van Amerfoort heeft uitgesproken dat zij een overdekte kunstijsbaan met een regionale
functie willen bouwen bij één van de nieuwe zwembaden in Amersfoort en heeft aan het college van B&W
verzocht de haalbaarheid hiervan te onderzoeken. Er is inmiddels als aanzet 1.5 miljoen Euro voor
gereserveerd in Amerfoort.

Het vervolgtraject is nu dat wij trachten het bestuurlijk draagvlak bij provincies en gemeenten te verkrijgen
dan wel te vergroten en daarnaast gaan wij op pad om fondsen te verwerven voor de bouw van de
kunstijsbaan als regionale recreatie- en sportvoorziening.

In dat kader willen willen wij gaarne ons initiatief en de resultaten van het draagvlakonderzoek presenteren
in de commissies IME (beleidsterrein recreatie) en ZCW (beleidsterrien sport) van Provinciale Staten. Wij
willen u verzoeken ons zo mogelijk op de agenda te plaatsen in de vergadering van IME van 2 maart '06 en
zo mogelijk daarbij de leden van de commissie ZCW uit te nodigen. Deze combinatie achten wij zinvol
vanwege de gecombineerde doelstelling van het project. Mocht dat bezwaren opleveren dan horen wij dat
gaarne. Namens de SKE zal ondergetekende het woord voeren. Verder zullen de bestuursleden H van
Rooijen en J van der Vlist aanwezig zijn. Voorafgaand aan de presentatie staat op 20 februari een overleg
met de gedeputeerden dhr. Mik en mevr. Kamp gepland, zodat de presentatie niet onverwacht komt.

Gaarne verneem ik of ons verzoek kan worden gehonoreerd.

Hoogachtend,

G.J.H. van den Brink, secretaris van de Stichting Kunstijsbaan Eemland e.o.
(www.kunstijsbaan-eemland.nl), 06-22159138


